
 Protokoll Föreningsstämma Östängens Samfällighetsförening 
 kl 12.00 söndag den 26 juni 2022 vid fotbollsplanen. 

 1. Mötets öppnande: Ordförande Andreas Strindemark öppnar mötet. 

 2. Val av ordförande för stämman: Andreas Strindemark 

 3. Val av sekreterare för stämman: Stina Lantz 

 4. Val av 2 st justeringsmän och rösträknare: Victor Olmedo och Anna-Lena  Hellgren valdes till 

 justeringsmän och rösträknare. 

 5. Stämmans behöriga utlysande: Stämman är behörigen utlyst. 

 6. Registrering av röstberättigade: 25 röstberättigade är på plats under stämman. Se bilagd röstlängd. 

 7. Styrelsens årsberättelse: Styrelsen föredrog årsberättelsen. 

 8. Revisorernas årsberättelse:  Anna-Lena Hellgren föredrog revisorernas årsberättelse. 

 9. Ansvarsfrihet för styrelsen: Stämman beviljar styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

 10. Budget för kommande verksamhetsår: Budgeten antas. 

 Stämman lyfter frågan om vi ska spara pengar på konto inför kommande utgifter (nuvarande princip), eller 

 ta ut låga avgifter och istället ta ut extra debiteringar alternativt lån när utgifterna kommer. Stämman 

 beslutar att vi tar upp till röstning om vilken princip ekonomin i föreningen ska styras efter vid nästa stämma 

 11. Utgift- och inkomststat: Budgeten antas förutom budget för GA8 som revideras enligt motion 3. 

 12. Ersättning till styrelsen:  Ersättningen till styrelsen står fast oförändrad, vilket innebär 999 kronor per år 

 och styrelseledamot. 

 13. Framställning från styrelsen och motioner från medlemmar 

 Motion 1: 24 ja, 1 blank 

 Motion 2: 23 ja, 2 blanka 

 Motion 3: 23 ja, 1 nej, en blank 

 Motion 4: Nedlagd. 

 14. Val av styrelseledamöter 2 st på 2 år: Therese Hiertnér och Kia Bergkvist väljs till ledamöter. 

 15. Val av revisorer 2 st på 1 år: Anna-Lena Hellgren och Kristoffer  Stjernqvist 
 16. Val av revisorssuppleant 1st på 1 år: Viktor Olmedo väljs till revisorssuppleant. 
 17. Val av valberedning 2 st på 1 år: Ida Svärd och Marion Alto väljs till valberedning. 

 18. Övriga frågor 

 FRÅGOR: Önskemål om räcke på bryggan eftersom den är så brant och därmed farlig. Förslag till nästa år att 

 se över åtgärdsbehov båtbryggan och budget, och justera debitering utifrån det. 

 Styrelsen påminner om att båtarna vid badplatsen ska i vattnet senast midsommarhelgen. 

 Dikena kommer klippas efter midsommar för att spara smultron och blommor till barnen. 

 Fiberinstallationen kommer starta efter midsommar. 

 Gropen nedanför Vompa och Leffe behöver fyllas igen. 



 Sätta timer på elstängslet på fotbollplanen. Slå av det helt under juli, sätta på med timer från 1 augusti. 

 19. Meddelande om plats där stämmoprotokoll hålls tillgängligt: Protokollet läggs ut på hemsidan. 

 20. Mötets avslutande: Ordförande Andreas Strindemark avslutar mötet. 

 Protokollet justeras 

 Anna-Lena Hellgren  Viktor Olmedo 

 Röstlängd 

 1:32 Weine Werlevik 
 1:33 Linda Lewin 
 1:70 Ida Svärd 
 1:59 Ewa Stechman 

 1:66 Lena Ritzen Jonsson 

 1:63  Andreas Strindemark 

 1:61  Magnus Koski 

 1:65 Antal Szabolcs 

 1:56 Mona Söderlund 

 1:57 Wiktor Kalinowski 

 1:68 Leif Lönnblad 
 1:55 Helena Eriksson 
 1:34 Caroline Wrejde 
 1:51 Johan Forss 
 1:58 Jane Huzelius 
 1:41 Anna-Lena Hellgren 
 1:38 Stina Lantz 
 1:39 Stina Lantz 
 1:64 Marion Aalto 
 1:42 Birgitta Schelin 
 1:35 Henrik Haverman 
 1:36 Henrik Haverman 
 1:54 Pia Holasek 
 1:43 Martin Hansson 
 1:62 Kia Bergquist 
 1:63  Andreas Strindemark 


